
KS Stari Vodmat naj se preimenuje v KS Veljko Vlahovič
V četrtek zvečer se je ztaralo

130 članov ZZB NOV v dvora-
ni kluba ZVVIS na redno skup-
ščino.

Ob otvoritvi skupščine je de-
legacija pionirjev šole dr. Jo-
žeta Potrča pozdravila borke in
borce NOV ter želela uspešno
delo skupščine.

O delu odbora je poročal Sta-
ne Majcen, kii je poudaril, da
za borce revolucionarje ne mo-
re biti nobenega uspavanja ali
lagodnega počitka. Dejal je, da
morajo biti- borci še vedno
močno angažirani pri razvi-
janju prisrčnega tovarištva,
iskrenosti, poštenosti in preda-
nosti naši zvezi komunistov in
socialistični skupnosti jugoslo-
vanskih narodov. Krepiti in go-
jiti moramo bratstvo in enot-
nost vseh narodnostnih skup-
nosti naše domovine. V naši
veliki revoluciji se je bila bit-
ka za novo socialistično Jugo-
slavijo, za zmago delavskega
razreda, za zmago ZKJ in re-
volucionarno preobrazbo do-
movine. Nosilec te bitke pa je
bila naša mladina, ki jo je vo-
dila ZKJ na čelu s tovarišem'
Titom.

Omenil je, da smo v letu
1974 imeli veC kongresov: ZKJ,
zveze združenj borcev NOV,
zveze vojaških rezervnih stare-
šin, zveze socialistične mladine,
sindikatov itd. Tu je bilo špre-
jetih mnogo napotkov za na-
daljnje delo in krepitev na-
še socialistične samoupravne
družbe , jugoslovanskih naro-
dov.

»Borke in borci kjerkoli
smo,« je dejal Stane Majcen,
»je nujno, da razvijamo pravi
socialistični humanizem, "skrb
za človeka, s tem v zvezi pa
tudi zahtevajmo od delovnih
ljudi, da se obnašajo moralno
in da upoštevajo moralne
norme. V kadrovski poli-
tiki moramo biti socialistdčno
naravnani. V naši družbi ne
more biti vsak na odgovomem
položaju. Na položajih so lah-
ko samo tisti, ki z delom do-
kažejo, da so za našo ZKJ —
za naš sociaMstični samouprav-
nd sistem.«

Nujno je, da se borke> in
borci še akbivneje vključujejo
v sistem naše ljudske obram-
be in družbeno samozaščito.
Omenil je, da je bil z delom
članov ZZB NOV in odbora
zadovoljen, da je bil odbor
monoliten in aktiven pri volit-
vah delegacij krajevne skupno-
sti in občine ter delegacije sa-
moupravne interesne skupnb-
sti.

Člani ZZB NOV so aktivni
pri vseh akcijah družbenega
pomena na terenu, kot v
obrambnih pripravah, v oivilni
zaščiti prve pomoči, v družbe-
ni samozašditi, v hišnih svetih,

v rdečem križu, zvezi rezervnih
vojaških starešin, SZDLS, ZKS,
v komisdjah in svetu KS itd.
Naprednd odnos borcev se ču-
ti na terenu.

Omenil je tudi, da ima od-
bor sedem komisij,' iî  sicer:
socialno zdravstveno, ki je ime-
la največ dela, in jo uspešno
vodi predsednik Tone Pogačar,
komisijo za splošni ljudski od-
por in družbeno samozaščito,
za razvijanje tradicij NOV, za
zadeve invalidov NOV, stano-
vanjsko komisijo, za interni-
rance in bivše vojne ujetnike
ter samoupravno kontrolo.

Odbor je bil vedno obrnjen
navzven ter je uspešno reše-
val vse probleme bprk in bor-
cev na terenu.

Na klimatskem zdravljenju
in v rekreaoijskih centrih je
bilo, lani 130 bork in borcev.

Tudi komisija za razvijanje
tradicij NOV je bila aktivna.
Izvedli smo tri izlete v parti-
zanske kraje in en izl,et v KS
v pobrateno KS Buče na Koz-
janskem. Delegacija (z borčev-
skim praporom) se je udeleži-
la tudi odkritja spomenika —
kostnice — internirancev v Go-
narsu in v Sansepolkru v Ita-
liji itd.

Letos, ko praznujemo 30-let-
nico svobode in miru, 30 let
zmage nad fašizmom, bo na
Vodmatu proslava v sodelova-
nju s šolo dr. Jožeta Potrča,
občino Ljubljana-Center, KS in
družbenopolitičnimi organizaci-
jami na terenu. Na bo prosla-
vo bodo tudi povabili občane
iz KS Buče na Kozjanskem.
Na šoli dr. Jožeta Potrča bodo
organiaia-ali razstavo s trofeja-
mi in dokumenti NOV.

Na skupščini so borci poča-
stili spomin z enominutnim
molkom na tovariša, revoluci-
onarja in narodnega heroja
Veljka Vlahoviča, ter šest bor-
cev, ki so umrli v zadnjem le-
tu. O invalidski komisiji pa je
Alojz Ambrožič povedal, da
ima sekcija invalidov 65 čla-
nov, med njimi pa je 27 invali-
dov iz NOV. Ostald so invalidi

iz prve svetovne vojne, starši
padlih borcev N.OV in vdove.
Zdravstveno stanje invalidov
se iz leta v leto slabša, kljub
temu pa je še precej invalidov
aktivnih v raznih organizacijah
na terenu.

Na skupščini so boroi spre-
jeli tudi resolucijo, ki so jo po-
slali republiškemu odboru ZZB

NOV Slovenije, glede oživlja-
nja fašizma — Heimatdiensta
v Avstriji, posebno na sloven-
skem Koroškem, kjer fašistič-
ne sile zatirajo našo slovensko
manjšino in ji odrekajo naj-
osnovnejše človeške pravice.
Avstrijska vlada mora po po-
godbi upoštevati pravice naših
Slovericev na Koroškem. '

Na skupščini je bil podan
predlog, da bi se kržtjevna
skupnost stari Vodmat prei-
menovala v krajevno skupnost
VELJKO VKAHOVIČ, po veli-
kem revolucionarju in humani-
stu in narodnem heroju naše
socialistične skupnosti jugoslo-
vanskih narodov. *. Predlog so
borci soglasno sprejeli.


